

美國楊百翰大學 *Brigham Young University*

誠徵短期研究助理 (工作地點皆在台灣)

研究助理職位：第二語言中文學習研究項目

1. 需求人數：1
2. 工作起訖日期：2024年6月5日~2024年7月15日
3. 工作內容：
 - (1) 協助楊百翰大學研究第二語言中文學習。
 - (2) 轉錄中文學習者的錄音檔，並分析學習者語音產出的語言特徵。
 - (3) 需要接受數據分析的培訓。
 - (4) 工作可以遠程進行。
 - (5) 必須參加每週的線上會議。
4. 優先考慮以下申請條件：
 - (1) 主修對外漢語教學；
 - (2) 具有較強的溝通能力和工作熱情；
 - (3) 注重細節；
 - (4) 責任心強。
5. 薪資福利：\$800 美元。
6. 申請者請將
 - (1) 簡歷；
 - (2) 求職信；
 - (3) 相關課程、工作經驗等其他有利審查之文件。申請者請將上述資料彙整成 PDF，並以電子郵件方式寄送至 Dr. Rachel Yu Liu (rachelyuliu@byu.edu)，檔案及信件標題請註明「應徵第二語言研究項目：OOO(姓名)」。
7. 申請截止日期：2024年5月30日。
8. 業務聯絡人：國立中興大學華語中心 陳小姐
連絡電話：04-2284-0326 轉 309

English version

Position: Research Assistant for a Chinese as a Second Language Learning Study

Openings: 1

Start Date: 6/5/2024

End Date: 7/15/2024

Description: This position will provide assistance for a Chinese as a second language learning research project. The research assistant will transcribe Chinese learners' audio recordings and analyze the linguistic features of learners' speech production. The research assistant will receive training in data analysis. Work can be done remotely. Must be available for weekly online meetings. Applicants with the following qualifications are preferred: Majoring in Teaching Chinese as a Second Language; Strong communication skills and work ethic; Attention to detail; Responsibility.

Wage: USD \$800

Application Instructions: To apply, please submit 1) resume, 2) cover letter, 3) list of any relevant courses taken or research experience to Dr. Rachel Yu Liu (rachelyuliu@byu.edu).

Apply by May 30, 2024.

研究助理職位：中國/台灣文化課程開發項目

1. 需求人數：1
2. 工作起訖日期：2024 年 6 月 5 日 ~ 2024 年 7 月 15 日
3. 工作內容：
 - (1) 協助楊百翰大學開發中國/台灣文化課程；
 - (2) 須至台灣各城市旅行，參觀台灣的文化景點、收集文化物品，並搜尋相關閱讀材料(差旅費不予補助)；
 - (3) 須參加每週的線上會議。
4. 優先考慮以下申請條件：
 - (1) 熟悉台灣當地文化(如：語言、人文社會或歷史)；
 - (2) 具有流利中、英文溝通能力；
 - (3) 可獨立作業亦善於團隊合作；
 - (4) 具備工作熱忱；
 - (5) 注重細節；
 - (6) 責任心強。
5. 薪資福利：\$1,200 美元
6. 申請者請將
 - (1) 簡歷；
 - (2) 求職信；
 - (3) 相關課程、工作經驗等其他有利審查之文件。申請者請將上述資料彙整成 PDF，並以電子郵件方式寄送至 Dr. Rachel Yu Liu (rachelyuliu@byu.edu)，檔案及信件標題請註明「應徵中國/臺灣文化課程開發項目：OOO(姓名)」。
7. 申請截止日期：2024 年 5 月 30 日。
8. 業務聯絡人：國立中興大學華語中心 陳小姐
連絡電話：04-2284-0326 轉 309

English version

Position: Research Assistant for a Chinese/Taiwanese Culture Course Development Project

Openings: 1

Start Date: 6/5/2024

End Date: 7/15/2024

Description: This position will provide assistance for a Chinese/Taiwanese culture course development project. The research assistant will visit cultural sites in Taiwan, collect cultural items, and search for related reading materials. This position involves working both independently and collaboratively and requires travel to various cities in Taiwan. Travel expenses will not be covered. The research assistant must be available for a weekly online meeting. Applicants with the following qualifications are preferred: Familiarity with Taiwan and its local culture (such as languages, history, and society); Strong communication skills in both English and Chinese; Good work ethic; Attention to detail; Responsibility.

Wage: USD \$1,200

Application Instructions: To apply, please submit 1) a resume, 2) a cover letter, 3) a list of any relevant courses taken or work experience to Dr. Rachel Yu Liu (rachelyuliu@byu.edu).

Apply by May 30, 2024.